

Jenis Akhbar : Berita Harian
Tarikh : 06/04/2019
Edisi / Muka Surat : Nasional / 09
Tajuk : ANGKASA, MPOB Perkukuh Koperasi Penanam Sawit Mampan



Kunjungan hormat ANGKASA ke ibu pejabat MPOB di Bangi.

ANGKASA, MPOB perkukuh Koperasi Penanam Sawit Mampan

➔ Tingkat pendapatan, beri kemudahan jualan buah sawit pekebun kecil

Oleh Dr Laziana Ahmad
laziana@mpob.gov.my

► Bangi

Lapan delegasi Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia Berhad (ANGKASA) yang diketuai Naib Presiden ANGKASA, Datuk Kamarudin Ismail mengadakan kunjungan ke ibu pejabat, Lembaga Minyak Sawit Malaysia (MPOB), di sini, baru-baru ini.

Kunjungan disambut oleh Timbalan Ketua Pengarah (Penyelidikan dan Pembangunan) MPOB, Dr Ahmad Parveez Ghulam Kadir dan Timbalan Ketua Pengarah (Perkhidmatan), Mohamad Nor Abd Rahman.

Kamarudin dalam ucapannya berkata, ANGKASA turut memperjuangkan isu mengenai minyak sawit antara Malaysia dan Kesatuan Eropah di peringkat antarabangsa melalui International Co-operation Alliance (ICA).

Kemuka cadangan

“ANGKASA sudah mengemukakan cadangan tindakan dalam mesyuarat ICA Global Board dan ICA General Assembly 2018 pada 18 hingga 24 Oktober 2018 di Argentina dan menggesa agar cadangan itu dikemukakan ICA ke peringkat Kesatuan Eropah,” katanya.

Bersetuju dengan tindakan itu, Dr Parveez berkata, Kesatuan Eropah menekankan minyak sawit dari pelbagai sudut dengan isu yang

silih berganti.

“Terkini, Kesatuan Eropah mengutarakan isu bahan kimia sampingan yang terhasil selepas proses penapisan minyak sawit iaitu 3-monochloropropane-1, 2-diol (3-MCPD) dan menggariskan dua tahap berbeza mengikut jenis minyak dan ini ternyata berat sebelah,” katanya.

“MPOB dan ANGKASA bersedia meningkatkan kolaborasi melalui 55 Koperasi Penanam Sawit Mampan (KPSM) yang ditubuhkan MPOB sehingga kini.

Galak kuota khas untuk ahli

“MPOB menggalakkan ANGKASA mendapatkan kuota khas untuk ahli koperasi ANGKASA menyertai latihan yang dikelolakan MPOB,”

kata Mohamad Nor.

Mengenai pensijilan Minyak Sawit Mampan Malaysia (MSPO) beliau berkata, matlamat pensijilan MSPO adalah demi penjenamaan sawit di peringkat nasional dan antarabangsa.

“Pensijilan MSPO juga penting untuk memastikan semua badan yang terbabit dalam penghasilan minyak sawit mengikut piawaian yang telah ditetapkan.

“Badan yang bertanggungjawab mengenai pensijilan MSPO adalah Majlis Pensijilan Minyak Sawit Mampan Malaysia (MPOCC) dan MPOB membantu untuk pelaksanaan MSPO bagi seramai 250,000 pekebun kecil persendirian yang memiliki kebun sawit kurang daripada 40.6 hektar,” katanya.

Perpustakaan Koperasi
Malaysia ANGKASA